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No. 54799*

____

Peru
and

Venezuela (Bolivarian Republic of)

Partial Agreement on Trade between the Republic of Peru and the Bolivarian Republic of 
Venezuela (with annexes, Caracas, 17 August 2012). Puerto Ordaz, 7 January 2012

Entry into force:  1 August 2013 by notification, in accordance with article 13 
Authentic text:  Spanish
Registration with the Secretariat of the United Nations:  Peru, 29 November 2017
*No UNTS volume number has yet been determined for this record. Only the authentic Spanish text of the Agreement, 

comprising the integral annexes, with translations into English and French are published herein. The appendices to 
the Agreement containing lengthy and detailed technical descriptions of the goods, the specific rules of origin and 
custom tariffs are not published herein in accordance with article 12 (2) of the General Assembly regulations to give 
effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.

Pérou
et

Venezuela (République bolivarienne du)

Accord de portée partielle de caractère commercial entre la République du Pérou et la 
République bolivarienne du Venezuela (avec annexes, Caracas, 17 août 2012). Puerto 
Ordaz, 7 janvier 2012

Entrée en vigueur :  1er août 2013 par notification, conformément à l'article 13 
Texte authentique :  espagnol
Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies :  Pérou, 

29 novembre 2017
*Aucun numéro de volume n'a encore été attribué à ce dossier. Seuls le texte authentique espagnol, avec annexes intégraux, 

de l'Accord sont publiés ici. Les appendices de l'Accord qui comportent des descriptions techniques longues et 
détaillées des marchandises, les règles d'origine des produits et des tarifs douaniers, ne sont pas publiés ici 
conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application 
l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.
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[ SPANISH TEXT – TEXTE ESPAGNOL ]



I-54799

3



I-54799

4



I-54799

5


